
 

                                                    

Til Mjølkeprodusentane i Askvoll kommune med båsfjøs, 
samt andre med interesse for vidare drift 

  
Askvoll kommune saman med Storfeprosjektet og produsentlaget inviterer alle aktive 
mjølkeprodusentane med båsfjøs i kommunen til fagmøte. Hovudfokus på møtet er 
utbygging frå bås til lausdrift, men òg fokus på kor viktig mjølkeproduksjonen er for 
kommunen. Kjenner de ungdommar eller andre med interesse for å drive mjølk-/ 
kjøtproduksjon, så ver snill å vidaresende informasjonen til dei. 
 
 Tid: Onsdag 6.november kl. 11.00   
 
Stad: Askvoll kommune, møterommet 1.etg 
  
Program: 
 
11:00  Opning ved møteleiar Johannes Folkestad 
11:10  Ordførar Ole André Klausen: Kvifor er det viktig å halde oppe 
           talet på gardsbruk og mjølkeproduksjonen i kommunen?     
11:20  Døme på fleksible lausdriftsfjøs mellom 15 og 30 mjølkekyr 

      Kva kostar desse fjøsa i dag? 
12:00  Matservering. 
12:40  Innovasjon Norge, finansiering og regelverk 
13:10  Er det realistisk å bygge denne type fjøs med dagens  
              rammevilkår? 
13:40  Jørgen Wik orienterer om utbygging og drift av Riva samdrift. 
            Han fortel og om sine erfaringar som medeigar/seljar i XL3 Bygg As 
14:00  Avreise Ɵl Riva SamdriŌ 
  
Innleiarar: 
Ole Andre Klausen, ordførar i Askvoll. 
Knut Olav Øvreeide, fagleiar bygg i TINE . 
Vemund Årtun, Innovasjon Norge. 
Jo Helge Sunde, Storfeprosjektet Vestland. 
Jørgen Wik, Samdriftsbonde og lang erfaring med fjøsbygging. 
   
På grunn av matservering treng vi påmelding seinast 28. oktober til 
postlaf@askvoll.kommune.no eller pr til 577 30735. (Ps om du ikkje kan møte denne 
dagen, er det Ɵlsvarande møte i Fjaler tysdag 5. nov- oppmøte kl 11 i Fjalerhuset) 
 
Beste helsing Askvoll kommune, Storfeprosjektet i Vestland og produsentlaget 


